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Скупштина Oпштине Фоча (у даљем тексту: Скупштина) одржала је Двадесет 
осму редовну сједницу, у уторак, дана 30.  јануара  2023. године, у сали Јавне 
установе Центар за културу и информисање Фоча, са почетком у 9.00 часова. 

 

На овој сједници Скупштина је, на основу законских и статутарних 
овлашћења и надлежности, одлучивала о одређеним питањима са усвојеног дневног 
реда, којом приликом је, у складу са Пословником Скупштине Општине Фоча, 
донијела одговарајуће одлуке у форми закључка, са презентацијом евиденције 
предметних тачака дневног реда сједнице и донијетих закључака на начин као што 
слиједи. 

 

1)  Након разматрања Записника са Двaдесет седме редовне сједнице 
Скупштине Општине Фоча, од 11. децембра 2023. године, у оквиру тачке 1. дневног 
реда, Скупштина је, једногласно, након спроведене расправе и изнесених примједби 
на текст, донијела 

 

З а к љ у ч а к 

Скупштина Општине Фоча усваја Записник са Двадесет седме редовне 
сједнице Скупштине Општине Фоча, од 11. децембра 2023. године, уз примједбе на 
текст које је дао одборник Изет Спахић. 

Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 
гласнику Општине Фоча“.  

 

 

2)  Након разматрања Плана рада Општинске управе Општине Фоча за 2024. 
годину, у оквиру тачке 3. дневног реда, Скупштина је, већином гласова, донијела 

 

З а к љ у ч а к 

Скупштина Општине Фоча усваја Годишњи план рада Општинске управе 
Општине Фоча за 2024. годину. 

Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 
гласнику Општине Фоча“.  
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3)  Након разматрања Приједлога стратегије развоја пољопривреде и руралног 
подручја општине Фоча 2023 – 2027. године, у оквиру тачке 9. дневног реда, 
Скупштина је, већином гласова, донијела  
 

З а к љ у ч а к 

Скупштина Општине Фоча усваја Стратегију развоја пољопривреде и 
руралног подручја општине Фоча 2023 – 2027. године. 

Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 
гласнику Општине Фоча“. 

 

 

4)  Након разматрања Извјештаја о раду Одбора за жалбе Општинске управе 
Општине Фоча за 2023. годину, у оквиру тачке 11. дневног реда, Скупштина је, 
већином гласова, донијела 

 

З а к љ у ч а к 

Скупштина Општине Фоча усваја Извјештај о раду Одбора за жалбе 
Општинске управе Општине Фоча за 2023. годину. 

Закључак ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у „Службеном 
гласнику Општине Фоча“.  

 

 

 

РЕАЛИЗАЦИЈА  ЗАКЉУЧКА 

 

 

Предметни закључци су урађени у форми посебног акта, у довољном броју 
примјерака и достављени надлежним органима, службама и релевантним субјектима 
на које се они односе, на упознавање, евиденцију и реализацију, у складу са 
налозима и њиховим садржајем. 

 

Закључци су урађени у форми посебног акта и евидентирани у дјеловодном 
протоколу аката Скупштине под бројем: 

1)  01-022-9/24 од 30. 1. 2024. године, 
2)  01-022-7/24 од 30. 1. 2024. године, 
3)  01-022-6/24 од 30. 1. 2024. године, 
4)  01-022-8/24 од 30. 1. 2024. године. 
 

Закључци су технички обрађени и објављени у „Службеном гласнику 
Општине Фоча“, број 2, који је објављен 31. јануара 2024. године. 

 

Закључак евидентран под редним бројем 1) је усвојен, једногласно, након 
спроведене расправе и примједбе на текст коју је изнио одборник Изет Спахић, а 
односила се на његову дискусију у оквиру тачке 7. дневног реда: Приједлог одлуке о 
одређивању локације за изградњу привремене санитарне депоније на подручју 
општине Фоча, на на страници 31. Записника.  

Он је истакао да је у Записнику коректно пренесена његова дискусија, али је 
њему веома важан дио излагања који се односи на комуникацију коју је имао са 
грађанима и члановима Савјета Мјесне заједнице Козја Лука из реда Бошњака, прије 
доношења одлуке Савјета Мјесне заједнице, који су се изјаснили да ће подржати 
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одлуку уколико се постигне комплетан консензус Савјета Мјесне заједнице. Након 
тога, Савјет Мјесне заједнице је одржао своју сједницу на којој је постигнут 
консензус и сачињен је записник који је достављен на клупе, на увид одборницима. 
Он је тражио да се детаљније наведе ходограм тих активности, о чему је дискутовао 
на сличан начин и на сједници Колегијума. 

У поступку реализације овог закључка, саслушан је тонски снимак предметне 
дискусије одборника Спахића и сачињен стенограмски запис дискусије. 

У анализи текста који није био укључен у садржај Записника могло се 
закључити да оспорени текст није садржавао наводе из дискусије одборника 
Спахића која се односила на пребивалиште пет чланова Савјета Мјесне заједнице 
Козја Лука и њиховом гравитирању према појединим насељима, који су укључени у 
коначан текст Записника, уз врло мале корекције осталих навода из дискусије. 

У изради коначног текста Записника, дискусија одборника Изета Спахића је 
представљена у интегралном тексту на сљедећи начин. 

„Изет  Спахић је оцијенио да је ово врло интересантна тема о којој се прича 
дуго времена, па има потребу да о њој изнесе своја сазнања и свој став. 

Он је образложио да су га прије мјесец и по дана контактирали становници из 
Мјесне заједнице Козја Лука, који су му рекли да имају информацију да се на једној 
од локација, која гравитира насељеном мјесту, планира изградња санитарне депоније 
и да, по њиховим информацијама, та локација може угрозити водоснадбијевање, 
конкретно села Доњи Даничићи. 

Након тога, одржан је збор грађана, који су саставили један документ којим 
су се обратили извршној власти Општине да негодују да се на тој локацији гради 
санитарна депонија. На основу тог документа, који му је лично достављен, он је 
подржао грађане у оспоравању изградње депоније на тој локацији. 

Након извјесног времена, појавио се нови приједлог локације за санитарну 
депонију, о којој се дискутује на овој сједници. Он је објаснио да лично није био на 
тој локацији, али је поново контактирао исте људе са терена, са којима је разговарао 
и о првој локацији, и добио одговор да ова локација сигурно не угрожава њихово 
водоснадбијевање, али да одређени број мјештана није за то да се ни на тој локацији 
гради санитарна депонија. 

Након тога, он се, као одборник, консултовао са људима који гравитирају на 
том простору, будући да се интересује за ову тему. Он је објаснио да три члана из 
састава Савјета Мјесне заједнице Козја Лука гравитирају Јабуци, конкретно за села 
Марево и Родијељ, која граниче са Мјесном заједницом Јабука, која су и те како 
удаљена ваздушном линијом од локације о којој се сад говори, док су преостала два 
члана из Мјесне заједнице Козја Лука, од којих један живи непосредно до те 
локације. Након изласка свих чланова на терен, одржан је састанак Савјета Мјесне 
заједнице Козја Лука на коме су се изјаснили и договорили онако како су се и 
договорили. 

Он је истакао да поштује изјашњење Савјета Мјесне заједнице Козја Лука, 
које је наведено у писаној Изјави, јер је врло важно шта кажу његови чланови, а 
нарочито имајући у виду да су се за то изјаснили и чланови Савјета који живе 
непосредно уз ту локацију. 

Он је најавио да ће, ипак, бити уздржан приликом изјашњавања о Приједлогу 
одлуке јер није био лично присутан на терену приликом организованог обиласка ове 
локације, али се мора ставити тачка на ту тему. 

Он је подржао сјајну идеју о изградњи регионалне санитарне депоније и 
истакао да је имао прилику да се лично увјери да се далеко одмакло у прибављању 
неопходне документације и сагласности. Сада слиједи заокруживање финансијске 
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конструкције, која није мала, па је планирано да се средства обезбиједе од Свјетске 
банке, која је веома осјетљива на папирологију. 

Он је имао информацију да су општине Фоча, Рогатица, Вишеград, Чајниче и 
Горажде постигли консензус о изградњи регионалне депоније. Локација за њену 
изградњу постоји и има одређене сагласности, а асфалтирана је и путна 
инфраструктура за ту локацију, па је за очекивати да ће овај регионални проблем 
бити ријешен.“ 

У поступку упознавања одборника са реализацијом овог закључка, одборнику 
Изету Спахићу је достављена његова дискусија у интегралном текст, у коме су 
болдовани они дијелови новог текста који је унесен у Записник у односу на текст 
Записника који је био предмет разматрања на сједници Скупштине. 

 

Записник са Двадесет седме редовне сједнице (закључак број 1) је технички 
обрађен и потписан од предсједника Скупштине, Срђана Драшковића, као и других 
овлашћених лица која су учествовала у његовој изради и обради. 

Записник је овјерен и као такав представља саставни дио архивске 
документације са Двадесет седме редовне сједнице Скупштине. 

Записник је објављен на званичном сајту Општине Фоча – Скупштине. 
Закључак о усвајању овог записника објављен је у оквиру сета аката 

Скупштине са Двадесет осме редовне сједнице.  
 

Закључци евидентрани под редним бројевима 2 – 4. су достављени 

надлежним субјектима, као предлагачима и обрађивачима предметних аката, у 
довољном броју примјерака, на упознавање, евиденцију и реализацију, а то су: 

-  Начелник Општине Фоча (бр. 2, 3. и 4), 
-  Одјељење за привреду и друштвене дјелатности (бр. 2. и 3), 
-  Одбор за жалбе Општинске управе Општине Фоча (број 4). 
 

Стратегија развоја пољопривреде и руралног подручја општине Фоча 2023 – 

2027. године (закључак број 3) је објављена на званичном сајту Општине Фоча, уз 
преузету дужност Одјељења за привреду и друштвене дјелатности да ову стратегију 
технички обраде на начин да исправе све евентуалне штампарске и друге техничке 
грешке. 
 

 

 

 

 

                                                                                                   СЕКРЕТАР   

                                                                              СКУПШТИНЕ  ОПШТИНЕ  ФОЧА  
                                                                                            Бранимир  Радовић   

 

 

 

 

 

 

 

 

 


